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ZÁPIS
 

z 10. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 18.3.2003
 
Přítomno dle prezenční listiny: 18
 

V úvodu zasedání předseda AS informoval, že proběhly další volby zástupců studentů do AS VŠCHT. Podle
zápisů volebních komisí byly do AS VŠCHT zvoleny:

Markéta Veličková - FCHT
Veronika Knápková - FCHI

Zbývá ještě zvolit zástupce studentů na FTOP, volební komise již byla jmenována a volby proběhnou v nejbližší době.
 
Akademický senát schválil program jednání:
 
1.      Návrh složení Vědecké rady VŠCHT
2.      Návrh rozpočtu VŠCHT na rok 2003

 
 
Ad 1.
         Pan rektor předložil akademickému senátu ke schválení nové složení Vědecké rady VŠCHT a svůj návrh stručně
komentoval. Akademický senát bez připomínek navrhované složení Vědecké rady VŠCHT schválil (18-0-0).
 
 
Ad 2.

Pan rektor předložil akademickému senátu k projednání návrh rozpočtu VŠCHT Praha na rok 2003. Uvedl, že
předkládaný návrh byl předem projednán a schválen kolegiem rektora. Návrh rozpočtu poté komentoval pan kvestor.

V úvodu diskuse předseda hospodářského výboru AS konstatoval, že rozpočet předem projednal s panem
kvestorem a doporučil jej schválit.

Rozsáhlá diskuse se týkala zejména dvou bodů: návrhu na zvýšení kolejného od 1.9.2003 o 6 Kč/den resp. 8
Kč/den na třílůžkovém resp. na dvojlůžkovém pokoji a problematiky dlouhodobě se nezvyšujících tarifních mezd
zaměstnanců. V diskusi byly hledány možnosti řešení obou problémů a zazněly zejména tyto připomínky a náměty:
·         studenti nesouhlasí s navrhovaným zvýšením kolejného, navrhují hledat další úspory a pokoušet se o řešení

problému finančně ztrátové menzy
·         alespoň část z položky o kterou byly navýšeny osobní náklady by měla být použita na zvýšení tarifních mezd,

samotné navýšení osobních nákladů je nedostatečné
·         počet zaměstnanců spadajících pod rektorát je v porovnání s počty zaměstnanců na fakultách příliš vysoký
·         výdaje za energie jsou značně vysoké
·         mělo by být znovu zváženo, jestli nejde ušetřit na provozních nákladech (např. úklid, některé rekonstrukce apod.)
Na připomínky a dotazy reagoval pan rektor popř. pan kvestor.

Navýšení kolejného kompenzuje snížení dotace na ubytování na jednoho studenta. O snížení ztrát menzy se
usiluje zvýšením tržeb z prodeje služeb, probíhá jednání o zřízení kina v nevyužitých prostorách menzy. Z
uvažovaných variant zvýšení kolejného byla zvolena varianta nejmenšího zvýšení.

Okamžité zvýšení tarifních mezd není podle pana rektora možné, nejprve chce ve spolupráci s děkany
kvantifikovat výkony na fakultách i na rektorátě a na základě toho dospět k dohodě. Pan rektor předpokládá, že ke
zvýšení tarifů by mohlo dojít ještě v tomto roce. Zachování dostatečně vysokého podílu pohyblivé složky mzdy
považuje za významný motivační prvek.

V tomto roce bude s využitím dotace proveden energetický audit, na jehož základě budou hledány možnosti
úspor za energie.

Ušetřit na úklidu tím, že by byl v určitých prostorách prováděn méně často, není možné z důvodu závazných
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hygienických předpisů. Provedený rozbor finanční náročnosti zajišťování úklidu interními zaměstnanci neprokázal
výhodnost takového řešení.

 
Při závěrečném hlasování nebyl návrh rozpočtu schválen (7 pro, 5 proti, 6 se zdrželo).

 
Akademický senát doporučil panu rektorovi
·         znovu zvážit nutnost zvýšení kolejného
·         prověřit možnost úspor v jednotlivých výdajových položkách a znovu zvážit další navýšení osobních nákladů a

zvýšení tarifních mezd
 
 

Termín příštího zasedání akademického senátu bude oznámen e-mailem.
 
 
 
Zapsala: M.Špicarová                                                                                   Za správnost: J.Fogl
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